



مذكرة داخلية

Inter Office Correspondence

Announcement

Tenders committee in Harouge oil operations company announces extend the delivery date of (ITT package) for tender No. (23/2022) Design , Supply and Commissioning of One mooring launch for Ras Lanuf Terminal

To all National Companies that are specialized in this field, and foreign companies which are specialized and registered in Libya and who wish to participate in this tender, should send an approved representative to collect the tender package from Tender Committee office , 6th floor at the company head office in Tripoli **from Monday 06/02/2023 until Wednesday 08/02/2023 from (9:30) am to (12:00) pm** Accompanied by all the required documents.

اعلان

تعلم لجنة العطاءات الرئيسية بشركة الهروج للعمليات النفطية عن تمديد موعد تسليم كراسة المواصفات الخاصة بالعطاء رقم (2022/23) بشأن مشروع تصميم وتوريد وتشغيل زورق بحري واحد صغير لميناء رأس لانوف.
على كل الشركات المتخصصة الوطنية والأجنبية المسجلة في ليبيا والتي لديها الخبرة والكفاءة والراغبة في المشاركة بهذه العطاء الحضور لاستلام كتيبات المواصفات من السيد أمين سر لجنة العطاءات بالدور السادس بمقر الشركة الرئيسي بطرابلس ابتداءً من يوم الاثنين الموافق 2023/02/06 إلى يوم الاربعاء الموافق 2023/02/08 من الساعة (9:30) صباحاً إلى الساعة (11:30) ظهراً ، مصحوبين بجميع المستندات المطلوبة .